
Zápis ze schůze sportovní komise MČ Praha Dolní Chabry 

 

Datum konání: čtvrtek 14. září 2023, 18:30 

Místo konání: radnice MČ Dolní Chabry 

Přítomní: Barbora Floriánová, Vojtěch Pavlík, Stanislav Vyšín, Petr Zídek, Ivana Rakovská, 

Jan Jiroušek 

 

Program schůzky: 

 

1) kontrola zápisu z minulé schůze - co “propadlo” 

 

V. Pavlík pročetl zápis z minulé schůze a konstatoval, že je potřeba se vrátit k bodům 

“oprava podlahy ZŠ Dolní Chabry”, který bude dalším bodem dnešního zasedání. 

 

Dále se zeptal jak jsou spolky spokojeny s propagací skrz MČ - všichni vyjádřili spokojenost 

s propagací. 

 

 

2) oprava podlahy tělocvičny ZŠ 

 

 

S. Vyšín okomentoval průběh oprav. Opravu provádí zhotovitel PKS - stavební zhotovitel 

stavby ZŠ. Reklamace ze strany MČ u PKS nebyla uznána, ale stálé probíhá řízení o 

náhradu škody. V tuto chvíli probíhá vysoušení a opravy. PKS provadí opravy na vlastní 

náklady. MČ si najala soudního znalce v oboru a soudního znalce na řízení reklamace.  

 

Postup prací: 

odebrání starého povrchu 

odseky a sondy prokázali vysokou vlhkost v betonové podlaze 

40 dní se sušení 

v průběhu září proběhne nová cementová stěrka 

ve 3. týdnu v říjnu bude položen nový sportovní povrch 

 

Tento plán je aktuální, ale může být proměnlivý. 

 

V. Pavlík vyzval J. Jirouška jako odborníka z oboru stavebnictví, jestli by nemohl svými 

zkušenosti přispět k analýze postupu reklamace a být nápomocný MČ. 

 

 

2) Projekt trenéři do škol 

 

V. Pavlík informal o spuštění projektu trenéři do škol. Na celý projekt se získala dotace  

z rozpočtu MHMP. Dále nabídl spolkům, aby se příští rok zapojili svými personálními 

kapacitami a pomohli tak rozvoji svých členských základen a většího propojení se žáky  

na ZŠ. Projekt si vyhodnotíme v lednu na základě zpětné vazby od školy a žáků. 

 

 

 



3) Projekt “STAVEG” 

 

 

V. Pavlík informoval o průběhu jednání s družstvem STAVEG. J. Jiroušek za SK Dolní 

Chabry požádal o návrh využití celého prostoru pro vytvoření hřiště s UMT. P. Zídek se 

přiklonil k tomu, aby SK využilo funkční celek pro potřeby fotbalu. V.Pavlík informoval  

o jednání s p. Vladimírem Malým, který přislíbil pronájem části jejich pozemků pro rozšíření 

sportoviště, za což bychom rodině Malých chtěli poděkovat. B. Floriánová akcentovala 

potřebu maximálního využití plochy se zachováním prostoru pro veřejnost. Milníky projektu 

budou dále konzultovány ve sportovní komisi, společně také s rodinou Malých a SK, kteří 

budou také účastníky stavebního řízení. 

 

 

4) Projekt “ZETA” 

 

Komisi byly představeny 3 varianty sportovišť a proběhla diskuze. B. Florianová představila 

genezi návrhů. Byla konzultován návrh celkového rozvoje sportovišť na včetně rozšíření 

plochy okolo datacentra. Většinová shoda proběhla nad variantou č. 2, které v sobě má 

přímo dvě plnohodnotně využitelné multifunkční hřiště. 

 

Komise shledala důležitost zajištění šaten, sociálních zařízení a nářaďovny, včetně místnosti 

pro správce a doporučila vedení MČ aby toto byla nezbytná součást vzniku nového 

sportoviště. O variantách se nehlasovalo, ale byl představen i hrubý časový harmonogram 

výběru projektu. 

 

5) záměr změny poskytování dotací v MČ 

 

V. Pavlík informoval ohledně změny čerpání peněz od roku 2024, kterou zároveň 

prezentoval 6. září kontrolnímu výboru. Podklady pošle emailem členům k získání zpětné 

vazby, ještě před schvalovacím procesem zastupitelstva MČ. 

 

V. Pavlík a B. Floriánová poděkovali za účast a v 20:15 hod bylo jednání ukončeno. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


